
 
Beste  
Gemeenteraad Waalre,  
 
Betreft: informatie woonwagenkamp Waalre 
 
Hierbij stuur ik een mail vanuit mijzelf en mijn familie, vanuit het woonwagenkamp in Waalre.  
Ik heb al eerdere mails gestuurd naar het algemene mail adres van de gemeente Waalre. Hier kom ik 
helaas niet verder, ik mail al bijna 2 maanden lang waarin ik 1 keer een kort antwoord terug heb 
gekregen. Ik heb op dit antwoord gereageerd omdat ik het er niet mee eens was maar tot op heden 
helemaal niks meer gehoord.  
Vandaar dat wij nu naar u een mail sturen.  
In mijn vorige mails heb ik aangegeven dat wij extra standplaatsen willen.  
Ook willen mijn familie en ik graag met iemand van de gemeente die over de woonwagenzaken gaat 
in gesprek.  
Zo dat wij meer informatie en uitleg kunnen krijgen.  
 
Wij willen niet alleen extra standplaatsen, wij hebben ze ook dringend nodig. Er zijn veel kinderen die 
nu al volwassen zijn maar nog steeds thuis wonen, soms zelfs met een eigen kind. Andere zijn 
noodgedwongen in een huis gaan wonen waar ze nog steeds ongelukkig van worden.  
 
Wij willen graag antwoord op de volgende vragen:  
 
Weet u dat sinds 2018 het uitsterfbeleid van woonwagenlocaties is beëindigd?  
Weet u dat er daarvoor een nieuw gemeentelijk woonwagen en standplaatsenbeleid is uitgebracht 
door het ministerie van BZK in 2018? 
Daarin staat dat gemeente een behoefte onderzoek moeten uitvoeren, heeft de gemeente dit 
gedaan? Zo ja, wanneer en wat was de uitkomst? Zo nee, wanneer gaat de gemeente dat uitvoeren 
want de gemeente is al 6 jaar in gebreken.  
Heeft de gemeente nieuwe standplaatsen opgenomen in prestatieafspraken, woonvisie, begroting?  
Wij willen ook graag weten, wie is de contactpersoon over woonwagenzaken?  
 
Wij hebben zelf ook al een beetje onderzoek gedaan en gezien dat jullie de 
woonwagengemeenschap niet hebben meegenomen in de vastgestelde woonvisie.  
Waar de gemeente wel heeft besloten bepaalde doelgroepen te huisvesten maar 1 specifieke 
doelgroep is vergeten mee te nemen. De woonwagenbewoners.  
Waarom hebben jullie de woonwagenbewoners niet meegenomen in de woonvisie?  
 
Er ligt een nieuwe wet en regelgeving op tafel, ook de gemeente Waalre moet zich hier aan houden.  
Het is de gemeente haar wettelijke plicht om woonwagenbewoners te huisvesten in de gemeente.  
 
In omliggende gemeentes zijn ze al bezig met standplaatsen bij te maken. 
Gemeente Eindhoven streeft ernaar om 38 extra standplaatsen op en bij bestaande locaties te 
realiseren. Inmiddels zijn er al 5 in 2023 gerealiseerd en de volgende 8 a 9 worden begin 2024 
gerealiseerd.  
De gemeente Best streeft ernaar om 13 plaatsen te realiseren en ook hun zijn er inmiddels aan 
begonnen en hebben er al 2 gerealiseerd en 3 in voorbereiding.  
 
In 2018 lieten jullie ons weten dat jullie af zouden wachten wat en hoe omliggende gemeentes de 
uitbreiding van de woonwagenkampen gingen aanpakken en hieruit zouden jullie gaan kijken hoe de 
gemeente Waalre het aan zou pakken.  



 
 
Wij willen u een verzoek doen om deze mail te delen met het college van burgemeester en 
wethouders en alle raads en commissieleden  
 
Bedankt voor u tijd deze mail te lezen, wij hopen spoedig iets van u te vernemen.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
Schrijvers van de brief.  
 
Ter informatie, wij zullen u antwoorden delen  met de landelijke vereniging van Sinti, Roma en 
woonwagenbewoners NL/woonwagenbelangen Nederland.  
 
 


